
 

 
 

 
Jaarverslag LTC Naaldwijk 2022 

 
Allereerst een woord van dank aan alle leden, vrijwilligers, ouders, sponsoren en het team van Raymond 
Scholtes voor jullie aanwezigheid op en ondersteuning van onze vereniging om er de meest gezellige 
vereniging van het Westland van te maken en te houden! 
 
2022 stond in het teken van ons 60 jarig bestaan, Covid testen en weer meer vrijheid krijgen. Bij de tennis 
en padel op ons park, betekende dat afgelopen jaar veel mensen op het park en hebben we ook veel 
nieuwe leden mogen verwelkomen. Het 60 jarig bestaan is in juni gevierd met activiteiten voor jong en 
oud, leden en oud-leden. Een hapje, drankje, tennissen & padellen, spelletjes en muziek waren de 
ingrediënten voor een geslaagd weekend. 
 
De jeugd kende wederom een geslaagd jaar, met veel nieuwe leden en vele evenementen. Het 
enthousiasme van de jeugdcommissie en de tennisschool is en blijft de motor voor deze ontwikkelingen en 
resultaten. Meer over de jeugd verderop in dit jaarverslag. 
 
Groei van een vereniging is mooi, want je krijgt meer inkomsten door ontvangen contributies. Maar deze 
groei heeft ook een keerzijde: meer leden, betekent langer wachten voor je kunt tennissen/padellen en 
voor enkele vrijwilligers is het ook meer werk. Denk daarbij aan bijv. de ledenadministratie, maar ook de 
competitieleiders die meer teams in moeten delen of zelfs moeten loten voor een competitieplek (m.n. de 
vrijdagavondcompetitie). Gelukkig doen onze vrijwilligers dit werk al jaren met veel plezier, maar we 
hebben als vereniging ook continu vraag naar nieuwe vrijwilligers. De toernooicommissies, de PR-
commissie, de sponsorcommissie, bij de jeugd en in het bestuur hebben we in meer of mindere mate 
‘vacatures’ voor vrijwilligers. Zo hebben we bijv. dit jaar een nieuwe secretaris, Jasper Nota, in het bestuur 
mogen verwelkomen. Heel fijn om te zien dat ook jongere leden tijd willen stoppen in het wel en wee van 
onze vereniging. Wie volgt? 
Aan het einde van het jaar hebben alle vrijwilligers als dank een kersttasje mogen ontvangen.  
 
De competities en toernooien hebben dit jaar ‘compleet’ plaatsgevonden. Vele teams hebben in de 
competities hun beste beentje voorgezet en we hebben ook in 2022 weer enkele kampioenen mogen 
verwelkomen. De nieuwe opzet van de vrijdagavondcompetitie valt bij veel verenigingen niet in de smaak, 
maar de KNLTB heeft toch besloten daar ook in het voorjaar van 2023 mee door te gaan. Het team van de 
Eredivisie gemengd heeft ook dit jaar weer het finaleweekend gehaald, maar werd helaas door de 
uiteindelijke nieuwe kampioen in 2022 Leimonias, in de halve finale uitgeschakeld.  
De toernooien hebben vele tennissers en padellers naar ons park getrokken en zij hebben voor een 
sportieve en gezellige entourage gezorgd. 
 
Bij de Tennisschool Burgersdijk Tennis heeft clubtrainer Dennis Zwakhals voor een opleiding bij de politie 
gekozen en zijn we verheugd dat Ludo van der Burg het stokje van hem heeft overgenomen. Ludo kent LTC 
Naaldwijk al vele jaren als trainer, lid en ouder. Het team van de tennisschool verzorgt wekelijks met 
succes vele lessen op alle tennisniveau’s. Voor padel is de tennisschool Burgersdijk Tennis de 
samenwerking aangegaan met een specialist in padel. Ook een goede ontwikkeling. 
 
Voor wat betreft padel was er dit jaar groot nieuws: een tiental sponsoren hebben het mogelijk gemaakt 
dat er een derde padelbaan is aangelegd. Nogmaals hartelijk dank hiervoor. De padelsport groeit, ook bij 
onze vereniging, en de roep om meer banen is duidelijk te horen en te zien.  
 
 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Echter hebben wij op ons huidige park geen ruimte om extra padelbanen aan te laten leggen en zijn we 
mede afhankelijk van wat de gebiedsvisie van de gemeente Westland voor het sportpark de Hoge Bomen 
en de gemeentewerf gaat worden.  
We verwachten dat hier in de eerste helft van 2023 meer duidelijkheid over gaat komen. 
 
Daarnaast zijn er enkele padellers binnen de club opgestaan om met een commissie padel binnen LTC 
Naaldwijk meer vorm en gezicht te geven. Volg LTC Naaldwijk op Instagram! 
 
Tot slot het park en het clubhuis: onder de bezielende leiding van Raymond Scholtes wordt het park netjes 
onderhouden en zorgt het team van Raymond voor een drankje en hapje. Dat dit bijdraagt aan de 
gezelligheid op onze vereniging mag duidelijk zijn. Ga zo door! 
De Stichting heeft geregeld overleg met Raymond voor het korte en lange termijnonderhoud op het park. 
 
Het bestuur van de vereniging vergadert eens per maand, waarvan notulen en een actielijst worden 
bijgehouden. Iedere bestuursvergadering wordt er een commissie uitgenodigd om te evalueren en te 
kijken waar het bestuur de commissie naar de toekomst toe kan helpen met verbeteren. 
 
Het bestuur bestaat eind 2022 uit de volgende personen: 
Hans Mulder   Voorzitter  
Jasper Nota  Secretaris (formeel te kiezen tijdens ALV in maart 2023) 
Henri Swaans  Penningmeester 
Elma van den Bos Jeugd 
René Gode  PR & Communicatie 
 
Naast de bestuursvergadering hebben leden van het bestuur regelmatig overleg/afstemming met 
Burgersdijk Tennis, tijdens het KNLTB regio overleg (Westlandse tennisverenigingen), met de regio 
accountmanager van de KNLTB (nu Danny Pieterse en voorheen Gijs Peelen), met de overige verenigingen 
op de Hoge Bomen, de gemeente, STREP en stichting. Tijdens deze afstemming worden tennis 
gerelateerde onderwerpen besproken, maar ook gezamenlijke uitdagingen als het bijv. gaat over de 
verkeersveiligheid op sportpark de Hoge Bomen. 
 
PR & Communicatiecommissie  
Als voorzitter van de PR-commissie ben ik verantwoordelijk voor PR en narrowcasting. Daarnaast probeer 
ik zo goed als mogelijk de wet AVG van toepassing te laten zijn. Na 2 termijnen van 3 jaar en het feit dat 
niemand reageert op de oproep om het stokje over te nemen, heb ik besloten om dit 7e jaar toch echt mijn 
laatste jaar als vrijwilliger te maken. Gelukkig heb ik Saskia (na nog langere tijd in de PR) bereid gevonden 
om samen met mij 2023 nog af te maken. Hierna stopt ook zij. Vanja doet het technisch beheer van de 
website en zal als zodanig de volgende club bijstaan met antwoorden op vragen of problemen.  
Voor de PR & Communicatiecommissie wil ik onderstaande personen bedanken die mij al jaren bijstaan: 
Saskia van Andel (redactie, website en nieuwsbrief) 
Vanja van der Palm (technisch beheer website) 
Alysia Gode (YouTube, website en Facebook) 
 
Uiteraard ga ik narrowcasting niet vergeten. Daarbij steunt de vereniging en PR op de professionele inzet 
van Edwin Van Der Mout en Guido Koolschijn, waarvoor dank. Edwin en Guido verzorgen sponsoruitingen, 
nieuws, informatie, maar ook speciale afspeellijsten voor evenementen op de schermen in het paviljoen.  



 
 

 
 

 
 
 
 
 
Edwin heeft voorts een camera op baan 1 gesponsord, waarmee we live beelden van o.a. de eredivisie 
kunnen zien, maar uiteraard is dit op verzoek ook mogelijk voor andere activiteiten.  
 
In 2022 heeft de PR & Communicatiecommissie de volgende activiteiten gedaan/verzorgt: 

- Communicatie naar leden via de sociale media kanalen, website en de nieuwsbrief; 

- Actueel houden van de website; 

- Technische ondersteuning website; 

- Communicatief ondersteunen van evenementen, activiteiten en andere initiatieven; 

- Evenementen verwerkt in de agenda op de website en in de club app; 

- Bijwonen van bestuursvergaderingen; 

- Actueel houden wet AVG; 

- Communicatie via en vragen over de club app; 

- Aanwezig geweest en foto’s genomen bij een aantal evenementen waaronder het Superflora Open 
Bloemen Toernooi en de eredivisie wedstrijden (fotoalbums staan onderaan onze website) 

 
Met ingang van 2022 hebben wij besloten de nieuwsbrief alleen dan uit te brengen als er voldoende 
nieuws te melden was. Voorheen deden we dat maandelijks, maar dat betekende dat er ook 
nieuwsbrieven waren met maar 2 stukjes. In 2022 hebben wij de nieuwsbrief 7x uitgebracht. In totaal zijn 
de nieuwsbrieven door circa 58% van de leden geopend. 26% daarvan heeft via de nieuwsbrief de website 
bezocht.  
 
Jeugd  
In 2022 was het weer een druk en gezellig jaar. Vanaf dinsdag 11 januari mochten de jeugdlessen 
weer doorgaan tot en met 20.00 uur en een week later mochten we ook weer in de hal tennissen. Op 
zaterdag 19 maart werden met succes de Open Lessen gehouden. Mede door deze Open Lessen 
deden er dit jaar 56 kinderen mee aan het Starterspakket. Op de zaterdagen werd door Anne van den Bos 
en later Fleur Lievaart verschillende keren Tenniskids en Fun voor Rood en Oranje en Rackettrekken voor 
Groen en Geel georganiseerd. Ook voor jeugdleden vanaf 14 jaar werden er op verschillende zondagen, 
door Robert en Raymond Scholtes, dubbeltrainingen georganiseerd. Het dubbelparktoernooi werd 
georganiseerd in 3 weekenden. Het laatste weekend van januari en de eerste twee weekenden van 
februari. Het was een enorme klus om alle wedstrijden te plannen. Dit kwam mede doordat de organisatie 
en veel kinderen gedurende het toernooi besmet raakten met het Coronavirus. 
 
Gelukkig ging in 2022 de voorjaarscompetitie weer door. Er deden weer heel veel jeugdleden mee 
aan deze voorjaarscompetitie. Mede door de hulp van ouders is het Carianne Lievaart gelukt om alle 
teams te laten spelen. 
 
Zaterdag 4 juni was er een Grand Slam Toernooi. Dit werd georganiseerd vanuit de Stichting Grand 
Slam for Kids en LTC Naaldwijk was de hostvereniging. 
 
Zondag 12 juni was er de familiedag. Deze dag was extra feestelijk omdat in dit weekend het 60-jarig 
bestaan van LTC Naaldwijk werd gevierd. De familiedag was met bijna 200 deelnemers een groot 
succes. De organisatie bestond uit Lennaert en Carianne Lievaart en Paul en Jantine Zwinkels. 
Namens alle kinderen en ouders heel erg bedankt voor deze leuke dag!! 
Ook werd tijdens de familiedag de 3e Padelbaan geopend. 
 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
In de eerste week van juli werd het Opentoernooi voor de jeugd georganiseerd. Ruim 130 kinderen 
uit de hele regio deden mee. In het weekend van 8,9 en 10 juli werd het Zilvertoernooi voor de 
Jeugdranglijst georganiseerd. Ook dit toernooi was geslaagd. 
 
In de laatste week van de zomervakantie werd door Dennis Zwakhals en Serge Aardoom de 
zomerweek gehouden. Deze week werd afgesloten met een heerlijke barbecue. Bereid door 
Raymond Scholtes en het slaapfeest voor kinderen van de basisschool. Dit werd georganiseerd door 
Jolanda van Holsteijn en Erika van der Berg. Het slaapfeest was een groot succes en er werd weinig 
geslapen.  
 
Van 5 t/m 10 september hadden we nog het single mix toernooi voor de jeugd. Op dit toernooi 
werden door veel jeugdleden mooie wedstrijden gespeeld. De toernooien werden dit jaar voor de 
eerste keer georganiseerd door Cindy van Waveren en Bianca van Koppen. Namens alle kinderen en 
de jeugdcommissie heel hartelijk dank hiervoor.  
 
Van zondag 11 september t/m zondag 16 oktober werd de najaarscompetitie gespeeld. Ook aan deze 
competitie deden 38 jeugdteams mee. Ook nu maakte Carianne Lievaart samen met Allard Zomer de 
baanschema’s zodat alle teams weer konden spelen. 
 
Op zondag 16 oktober werd er als afsluiting een Silence Disco georganiseerd door Fleur Lievaart en 
Indy Bekkering. Veel jeugdleden die spelen in de groene en juniorcompetitie waren aanwezig. Het 
was een hele leuke en gezellige afsluiting. 
 
In oktober 2022 startten er 24 nieuwe jeugdleden met het starterspakket voor de winter. 
De Grote Clubactie leverde dit jaar € 3.241,20 op. Een hele mooie opbrengst waar wij als 
jeugdcommissie heel blij mee zijn. Vrijdag 21 oktober namen wij afscheid van onze clubtrainer Dennis 
Zwakhals. Gelukkig was er snel een nieuwe clubtrainer. Per 1 december 2022 is Ludo van der Burg onze 
nieuwe clubtrainer. 
 
In het weekend van 19 en 20 november organiseerden Christa Burgersdijk en Jacqueline de Nooijer 
voor de eerste keer een Brons Toernooi in de winter bij LTC Naaldwijk. Christa en Jacqueline 
organiseren voor LTC Naaldwijk het Zilver- en Brons Toernooi. Heel veel dank hiervoor. 
 
Op 3 december werd er voor de kinderen tot en met 8 jaar de Pietenochtend georganiseerd. Dit was 
ook nu weer erg leuk. Er waren ruim 30 kinderen. Ook kregen we nog bezoek van twee 
Roetveegpieten. 
 
In de Kerstvakantie was er op woensdag 28 november het Oliebollen/DavisCup Toernooi. Het 
toernooi zat vol en de oliebollen waren lekker. 
 
Namens de jeugdcommissie willen wij alle kinderen bedanken voor hun enthousiaste inzet en 
natuurlijk ook alle vrijwilligers en betrokken ouders die het mogelijk hebben gemaakt 2022 alle 
toernooien en evenementen te organiseren. 


